
Referat fra bestyrelsesmødet, onsdag d. 14/02/2024 kl. 17.00, Skårupvej 136 
grønt fælleshus. 

 
Tilstede:          Helle, Jimmy, Hanne, KAB: Søren Oskar, Anders      
Fraværende:    Anne, Martin, Jannie    

Referent:         Jimmy       
 
1/ Godkendelse af referat fra sidste møde den 13/12/2023 

     Referatet er godkendt og lagt på hjemmesiden. 
 
 
2/   Nyt til og fra Driftschefen 
 a/   Fremlæggelse og godkendelse af budget 2024/2025 

Budgettet blev gennemgået af Anders 
En enkelt postering på ca. 28.000 stillede Hanne spørgsmål til.  
Det er posten Telefon og IT, det drejer sig om. KAB vender tilbage. 
 
 b/   Dato for beboermødet 2024 bliver 21/03/2024, Grønt fælleshus kl.19.00 

        Det er Helle og Jimmy, som er på valg  
Begge modtager genvalg.   
 
 c/   Årshjul 2024 
Søren gennemgik/oplyste følgende: 
Maling af blåt fælleshus er planlagt til opstart juni 2024 
Serviceaftale af Hjertestarter dec. 24, Miele (vaskeri) aug. 24, udluftning af vaskeri 
Nov. 24 samt rensning af varmtvandsbeholder og veksler i varmecentral 11/10-24 
 
 
 

 
3/   Nyt til og fra driftslederen.     

a/   Budget-opfølgning. 
Budgettet holder pænt 
b/   Status på væg i 2 rums badeværelser. 

De udskiftes løbende. 
c/   Status på gennemtjek af vandrør og de problemer, som forskellige beboer  

       oplever, efter omdeling af seddel/Martin 
Der er d.d. kommet 30 sedler tilbage til Søren og flere kan komme – herefter 
vurderes hvad der skal gøres af tiltag 
d/   Udskiftning papir container med stor metal container i rum med pap  
       og papir tæt ved nr. 100, kunne vi det. / Martin 
Vi udskifter ikke, da vi selv efter behov bestiller via driften, når der skal tømmes. 
 
 

4/   Nyt fra formanden. 
a/   Hovedrengøring i Fælleshusene aftalt 
 



 

5/   Nyt til og fra bestyrelsen. 

Intet nyt.  
 
 

 
6/   Nyt fra Grundejerforeningen og Hvidovre Boligselskab. 

       TDC Net tilbyder at etablere en central fiberforbindelse ind på Skårupvej.  
Det er ikke en fiber ud til husstandene. Det skal andre internetudbydere tilbyde de 
enkelte husstande. Tages med på Grundejerforeningens BS-møde  
Volden bliver reetableret og der afholdes et møde med entreprenør for at aftale 
typer af beplantninger. Der er tale om buske  

 
  
  

8/ Næste møde dato. 
     Onsdag den 10/04/2024  
 

 
9/ Evt.  

     Vi talte, om at få beskåret/fældet de højeste træer på Volden mod havnevejen. 


